
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarverslag Dorpsraad Aagtekerke 2021 

 

Algemeen 

Het jaar 2021 was helaas opnieuw een jaar dat in het teken stond van corona-beperkingen. Ongedwongen 

vergaderen en plannen maken was er niet echt bij. Toch gaan we op een andere manier en nog steeds 

enthousiast door met onze taken. Zoeken naar de mogelijkheden in plaats van ons laten beperken. 

 

Bestuur 

De samenstelling van het bestuur is dit jaar ongewijzigd, echter de taak van secretaris is van Mariska naar 

Annemiek gegaan.  

Hans Nonnekes, voorzitter 

Annemiek Dekker, secretaris 

Arenda Breslau, penningmeester 

Christine Dekker, lid/2e secretaris 

Mariska van Duivendijk, lid 

Johan de Korte,  lid 

Wim Sinke, lid  

 

Vergaderingen 

In 2021 hebben we intern vergaderd op 24 maart, 27 mei en 16 september en op 11 maart een openbare 

Zoom vergadering gehouden. 

 

 

Zaken waarmee de dorpsraad zich heeft beziggehouden in 2021 

 

1. Ontwikkeling Multi-Functionele-Accommodatie (MFA) 

Het proces om te komen tot een breed gedragen MFA loopt gestaag door. Via Zoom vergaderingen met de 

projectleider van de gemeente, de werkgroep MFA (vertegenwoordiging vanuit diverse belangengroepen 

uit Aagtekerke) en inmiddels ook een architectenbureau en tuinontwerpster wordt elke stap zorgvuldig 

genomen. Het plan zoals het nu staat: een nieuwe gymzaal met daarnaast een ontmoetingsruimte voor 

verenigingen maar ook voor een gewone bak koffie, alsmede verjaardagsfeesten, optredens en dergelijke. 

Ook is ruimte gereserveerd voor zorgverleners, zoals de buurtzorg, fysiotherapie of huisarts. De 

buitenruimte wordt ingericht als speeltuin en met een jeu de boules baan. Er is veel aandacht voor 

duurzaamheid en hergebruik van items uit de oude gebouwen. 

In juli is een informatiebijeenkomst in Amicitia geweest, waar iedereen de tekeningen in kon zien en uitleg 

kon krijgen. 



 

Er is iemand die voor ons de ontwikkelingen vastlegt op video. Hij heeft nu al een leuke impressie gemaakt 

van de bestaande / oude gebouwen en de bedoeling is dat straks ook de nieuwbouw in beeld gebracht wordt. 

We zijn hierover in gesprek, maar het budget hiervoor is nog een struikelblok. 

 

2. Skatebaan 

Tijdens de jaarwisseling van 2020 naar 2021 waren er serieuze vernielingen aangebracht aan de skatebaan. 

Zo gevaarlijk dat de skatebaan moest worden afgesloten. Inmiddels is de baan hersteld met dank aan een 

aantal handige inwoners. Er wordt veel gebruik van gemaakt, dus het is erg belangrijk dat deze behouden 

blijft. Er is een kans dat met de ontwikkeling van Bouwlust 3 er een nieuwe plek gezocht moet worden voor 

de baan. Inmiddels zijn we hiervoor in gesprek met de gemeente. 

 

3. Woningen Burg. Geuzestraat 

De flatjes zijn gesloopt en inmiddels zijn 4 levensloop bestendige woningen gerealiseerd. 

 

4. Verkeer en vervoer 

Vorig jaar was de route Grijpskerke / Aagtekerke tijdens de zomermaanden de doorgaande route naar 

Domburg. Deze werd als veel te druk ervaren. 

Dit jaar ging het beter, er waren minder files. De gele omleidingsbordjes op de N57 zijn niet teruggekomen, 

maar het was ook minder vaak strandweer. 

Inmiddels is er, op advies van de dorpsraad, ook een zebrapad gerealiseerd aan de Rijsoordselaan. 

 

We merken dat meer mensen in Aagtekerke parkeren en van daaruit gaan fietsen. Waarschijnlijk door het 

betaald parkeerbeleid in de omliggende dorpen. Vooral op het Dorpsplein is dit ongewenst. 

 

De ontwikkelingen aangaande het openbaar vervoer hebben doorlopend onze aandacht. We vinden het 

belangrijk dat Aagtekerke bereikbaar blijft voor mensen zonder auto. 

 

5. Plantsoentje hoek Schoolstraat/Prelaatweg 

Een opknapbeurt voor dit hoekje is nodig. De Gemeente heeft ons gevraagd met ideeën te komen. 

We zijn bezig met hulp van mensen van een hoveniersbedrijf om schetsen te maken en hebben ons 

aangemeld voor “Kern met pit” om extra subsidie te krijgen. 

 

6. Nieuwbouw en Bouwlust III  

Het is de bedoeling dat er gebouwd wordt in Bouwlust III en op de vrijkomende percelen van wat nu de 

gymzaal en speeltuin is. Er is een informatiebijeenkomst vanuit de Gemeente geweest met een groep 

mensen die interesse heeft om daar te bouwen, zodat met de wensen rekening gehouden kan worden. Het 

is belangrijk dat er ruimte komt voor woningen waar behoefte aan is. Voor de jeugd en eigen bewoners 

(doorstroming) en liever niet voor mensen van buitenaf met een grote zak geld. 

 

7. AED 

Bij de Protestantse kerk op het Dorpsplein hangt een door de Dorpsraad gefinancierde AED.  

Afgelopen jaar is die verplaatst (i.v.m. de zon) naar de zijkant van het gebouw, het portaal van het 

Voorlokaal (naast de winkel van Leo Joosse). 

 

8. Agathacourant 

Deze krant verschijnt nu regelmatig en we vinden het een prima initiatief om de saamhorigheid te versterken. 

De dorpsraad trekt in dezen samen op met Vrouwen Agatha (Barabara en Leoniek Francke). We kunnen 

hier ook onze aankondigingen en informatie in kwijt. Het uitgangspunt is de saamhorigheid in het dorp te 

versterken. We hebben het idee dat het zeer gewaardeerd en veel gelezen wordt.   

 

                                                                                                                                           Januari 2022. 


